
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. juli 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1012
Vil ministeren i forlængelse af REU alm. del – svar på spm. 850 bekræfte, at Enner Mark 
Fængsel (opført 2006) og Storstrøm Fængsel (opført 2017) har celler, som er 12, 13 og 
15 kvadratmeter store, og vil ministeren på baggrund heraf tilkendegive, om ministeren 
er enig med Dansk Folkeparti i, at disse størrelser er uforholdsmæssigt store, henset 
til at Danmarks internationale forpligtelser alene kræver, at kriminelle fængselsindsatte 
har 4 kvadratmeter personligt rum til rådighed? Vil ministeren tage initiativ til at sikre, at 
der ikke fremover opføres nye lukkede fængsler til kriminelle og bandemedlemmer med 
overdådige penthouselignende luksusceller?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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